
 
 
Vi i förbundsstyrelsen vill ge er en kort information om vad som just nu står på agendan i 
NRF.   

• SVT-PROGRAM MED TEMA NÄMNDEMÄN  

" Det enda jag vill är att få till en förbättring "  

Catarina Barketorp, lagman vid Uppsala tingsrätt, 20/2 2025   

I satirprogrammet " Hur fan hamnade vi här?" visades en intervju med lagmannen vid 
Uppsala tingsrätt.  

Vid ett fysiskt möte på Uppsala tingsrätt framförde vi med skärpa vår syn på detta och fick 
också en förklaring från lagmannen i fråga. Oavsett vad som framkom i programmet eller 
inte, kan vi inte bortse ifrån att lagmannen refererade till upplevda situationer. Däremot är 
det en ytterst minimal del av hela nämndemannakåren vid Uppsala tingsrätt som kritiken 
gäller. Vi kan också se detta som ett ytterligare argument i vår kamp för förstärkt utbildning 
för såväl oss nämndemän som för nominerande och väljande instanser.   

• OPINIONSBILDNING   

Den 19/2 genomförde vi möten med fem ledamöter i 
Riksdagens justitieutskott. Fokus var såklart på 
rekrytering, ersättning, utbildning och säkerhet. Vi har 
också diskuterat finansiering för vår verksamhet och 
möjligheten till gemensamt seminarium kring 
rättsväsendet. Vi har fått återkoppling från samtliga och 
kommer att ta med oss detta till vårt fortsatta arbete 
för våra villkor. Påverkansarbetet kommer att fortsätta 
under våren 2025.   

• MEDLEMSFÖRMÅNER   

Som medlem i NRF kommer det att erbjudas rabatt på alltifrån bensin, hotell och litteratur. 
Detta kommer att bli tillgängligt inom kort för våra medlemmar via Mina sidor. Ett tips inför 
medlemsrekrytering". 
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